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Geachte heer Van den Broek, 
 
In uw brief van 14 februari 2019 stelt u ons op grond van artikel 42 van de organisatie-
verordening van de gemeenteraad schriftelijke vragen over een aanvraag voor een 
school in Bloemendal. 
Naar aanleiding van de strekking van uw vragen, willen wij voorafgaand aan de beant-
woording van uw vragen, benadrukken dat het Programma en overzicht voorzieningen 
huisvesting Onderwijs 2019 een uitvoeringsprogramma is specifiek voor het jaar 2019. 
Een afwijzing op programma 2019 wil nog niet zeggen dat dit een permanente afwijzing 
is. Een voorziening die nu afgewezen is, kan over enkele jaren wel van toepassing zijn 
als er wel behoefte is en dan toegekend worden in een toekomstig uitvoeringsjaar. 
     
Graag beantwoorden wij uw vragen als volgt. 
 
Vraag 1. Bent u het met de fractie van het CDA eens dat het afwijzen van een disloca-
tie van de PCO Gelderse Vallei op basis van een niet structureel teruglopen van leer-
lingenaantal van een school op een ver weg gelegen locatie eigenlijk niet opportuun is? 
 
Antwoord. De Spreng is de dichtstbijzijnde school van PCO Gelderse Vallei en heeft op 
dit moment leegstand. Bovendien ligt de school ruimschoots binnen de verwijsafstand 
van de nog nieuw te bouwen wijk Bloemendal. Het duurt nog enkele jaren eer de eer-
ste huizen gereed zijn in de wijk Bloemendal. En eer daar kinderen aanwezig zijn. Net 
zo goed als de Julianaschool nu nog niet uitgebreid wordt, geldt dat ook voor de 
Spreng. 
 
Vraag 2. Bent u bereid in uw overwegingen om een dislocatie op te nemen voor 2019 
niet te doen op basis van teruglopende leerlingen, maar op basis van potentieel te 
verwachten leerlingen in een nieuwe wijk? 
 
Antwoord Nee, we zouden de begroting onnodig belasten door nu al krediet beschik-
baar te stellen voor een nieuwe school terwijl de wijk nog niet eens in aanleg is. Het is 
de bedoeling wanneer er een krediet beschikbaar is gesteld dit ook daadwerkelijk in het 
programmajaar uitgevoerd kan worden. Het is namelijk een uitvoeringsprogramma. Het 
zou onmogelijk zijn om in 2019 een school in de wijk Bloemendal te bouwen, er zijn 
alleen nog maar weilanden. 
Bovendien is het vaststellen van het programma en overzicht een college bevoegdheid 
mits het programma binnen de jaarbegroting van de raad past. Voor een nieuwe school 
in Bloemendal is nog geen krediet gereserveerd in de begroting. Bij de meerjarenbe-
groting 2020 willen we afwegen om grondkosten op te nemen in 2022 of 2023 en pas 
daarna daadwerkelijk krediet voor een nieuwe school. De Spreng ligt, ten opzichte van 
de wijk Bloemendal, binnen de verwijsafstand die geldt voor de gemeente Barneveld. 
 



 

Blad 2  

Vraag 3. Indien dit niet mogelijk is bent u dan bereid een andere PCO school dan De 
Spreng te betrekken in uw beoordeling waarbij geen sprake is van een tijdelijk teruglo-
pend leerlingenaantal? 
Antwoord Nee, dat is niet nodig. Er zijn op dit moment geen leerlingen in Bloemendal 
en daardoor geen noodzaak om nu een nieuwe school te realiseren. Bovendien heeft 
het schoolbestuur zelf gekozen om uit te gaan van de Spreng, wat ook het meest lo-
gisch is gezien de ligging van deze school ten opzichte van de nieuwe wijk. 
 
Vraag 4. “In het programmaoverzicht staat bij de beoordeling van de dislocatie De 
Spreng de Julianaschool genoemd als vermeende PCO school en is rekening gehou-
den met een verdubbeling van het leerlingenaantal terwijl het een school is van De 
Drieslag.” 
Kunt u aangeven in hoeverre er sprake is van een verkeerde inschatting van het aantal 
te verwachten leerlingen voor de nieuw gebouwde Julianaschool en dit een negatieve 
invloed heeft gehad op de beoordeling van de dislocatie voor De Spreng?  
 
Antwoord. Er is geen verkeerde inschatting van het aantal leerlingen op de Julian-
school en bovendien staat dat los van het aantal leerlingen voor een school voor PCO 
Gelderse Vallei. Met de prognoses worden alle scholen apart bekeken en ook zo in het 
programma.  
De tekst bij de beoordeling van de aanvraag voor de Spreng in het Programma  en 
overzicht op bladzijde 8 luidt: 
“In Barneveld Noord wordt de nieuwe wijk Bloemendal gebouwd. Naast de nieuwe wijk 
is de nieuwbouw van de Julianaschool gebouwd, met ruimte voor verdubbeling van het 
leerlingaantal. Er is een tijd gedacht dat deze school de leerlingen uit de wijk Bloemen-
dal op kon vangen. De Spreng is echter van PCO Gelderse Vallei en de Julianaschool 
is van Hervormde scholen de Drieslag. Analoog aan de wijk Veller waar nu van elk 
bestuur een dislocatie komt, is de verwachting dat dat in de toekomst ook geldt voor de 
wijk Bloemendal. 
Echter de afgelopen jaren is de Spreng wat gekrompen in leerlingaantal. Vooralsnog 
wordt de start van een dislocatie daarom afgewezen. We zullen echter de leerlingaan-
tallen nauwlettend in het oog houden de komende jaren. “ 
 
Dit betekent dat als er wel meer leerlingen komen voor de PCO school er wel recht op 
uitbreiding kan ontstaan. Ook voor de uitbreiding van de Julianaschool die wel al rede-
lijk vol zit, is nu nog geen krediet gereserveerd. Elk jaar wordt door middel van de be-
leidstoevoegingen en de jaarlijkse vaststelling van het Programma en overzicht geke-
ken wat er daadwerkelijk nodig is. 
 
 
Met vriendelijke groet, 
burgemeester en wethouders, 
 
 
 
 
H.F.B. van Steden dr. J.W.A. van Dijk 
secretaris burgemeester 
 
  


